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Referat frå årsmøte 
 
i Gloppen Janitsjar onsdag 1. februar 2012  
kl 2030 på Firda vidaregåande skule 
 
Til stades: 
Britt Rønnekleiv Mølmann, Elin Nikoline Vie, Geir Skagen, Hanne Lyngstad 
Martin Lyngstad, Gudmar Eikenes, Didrik Eide, Ingvil Førde, Reidun Kjørvik Førde, 
Arvid Jordanger, Heidi Fure Klausen, Eva Fitje Holme, Martha Sundal Engeland, 
Vigdis Henden, Bjørn Inge Solheim, Jon G. Eide, Ingrid Sundal Søreide, Linda Pupe 
Støyva, Olav R. Myklebust, Bernt Reed, Gunnar Eide, Ole Henrik Mølmann, John 
Rune Ødven 
 
Det er 23 medlemmar til stades ved starten av årsmøtet. 

• 22 frå sak Kontingent, Heidi Fure Klausen måtte forlate møtet  
• 20 frå sak Budsjett – Olav R. Myklebust og Elin Vie måtte forlate møtet 

 
Sak 1: Konstituering 
Godkjenning av innkalling og sakliste 

Dato for årsmøtet var kunngjort på øving i korpset 11. januar, og gjort offentleg 
kjent på korpset sine nettsider 14. januar. Sakliste og årsmøtepapir var gjort 
tilgjengeleg for medlemmane på epost måndag 30. januar. 
 

Vedtak: Innkalling og sakliste er godkjent. 
 
Val av møteleiar 

Bernt Reed vart foreslått som møteleiar. Det kom ingen andre framlegg. 
 

Vedtak: Bernt Reed er møteleiar 
 
Val av møtesekretær 

Geir Skagen vart foreslått som møtereferent. Det kom ingen andre framlegg. 
 
Vedtak: Geir Skagen er møtereferent 
 
Val av to personar til å skrive under møteprotokollen saman med møteleiar 

Det vart gjort framlegg om at Gunnar Eide og Ole Henrik Mølmann signerte 
møteprotokollen saman med leiar. Det kom ingen andre framlegg. 
 

Vedtak: Gunnar Eide og Ole Henrik Mølmann signerer møteprotokollen saman med leiar. 
 
Sak 2: Årsmelding 

I 2011 var det deltaking på NM i Trondheim i april som vart det største 
arrangementet. Janitsjaren var også sentrale ved opning og avslutning då 
NM i friidrett på Byrkjelo gjekk av stabelen i august. Elles vart det eit 
travelt år på den lokale arena, med heile 15 speledagar ulike stadar i 
kommunen. 
Årsmeldinga vart gjennomgått side for side og det kom ingen endringar.  
 

Vedtak: Årsmeldinga for sesongen 2011 er godkjent. 
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Sak 3: Rekneskap med revisjonsmelding 
Rekneskapen vart lagt fram med eit overskot på kr 36 726,07 kroner.  

Revisorane har gått gjennom rekneskapen og har nokre kommentarar til 
kontoføringane. Kommentarane hadde ikkje innverkand på resultat, og var retta i 
det rekneskapet som var lagt fram for årsmøtet. 

Kasserar Reidun Kjørvik Førde orienterte om dei ulike punkta i rekneskapen og 
svarte på spørsmål. Det kom ingen kommentarar til rekneskapen. 
 

Vedtak: Rekneskap for 2011 er godkjent utan merknad. 
 
Sak 4: Innkomne saker - Vedtektsendringar 

Styret fremma ei sak til årsmøtet om endringar i vedtektene. Endringane er ei 
tilpassing til NMF sine mønstervedtekter, og får ingen særlege praktiske 
konsekvensar i høve til dei vedtektene korpset har i dag. 
 

Vedtak: Framlegget til nye vedtekter vart vedtekne som dei låg føre. 
 
Sak 5: Arbeidsplan 

Styret og musikkutvalet har sett opp eit framlegg til arbeidsplan for inneverande 
arbeidsår og nokre hovudmål i eit toårsperspektiv. På våren er det viktigaste 
arrangementet Skorårsgalla først i mars og ein vårkonsert i mai/juni. Til hausten 
vert arbeidd med ein samarbeidskonsert med Breimskoret. Våren 2013 er det 
foreslått Sommarnatt ved fjorden, men ikkje deltaking på NM slik det ville ha vore 
om ein vidareførte toårssyklusen ein har hatt sidan 2007.  

Styret inviterte årsmøte til ei dialog om ambisjonsnivå, satsingfelt og 
mannskapssituasjonen. Medlemmane ønskjer å ha utfordringar og satsingar ut over 
dei faste arrangementa, og ønskjer at styret og musikkutvalet ser på dette løpande 
opp mot korpset sitt mannskap og kapasitet til ei kvar tid. 

Framlegget vert retningsgjevande og det var samrøystes semje om tiltaka i 
årsmøtet. 
 

Vedtak: Arbeidsplanen er godkjent. 
 
Sak 6: Kontingent 

Kontingenten i Gloppen Janitsjar vart heva til 500 kroner for vaksne og 250 kroner 
for skuleelevar i 2009, og styret foreslo å halde fast på dette. 
 

Vedtak: Kontingenten i Gloppen Janitsjar vert kroner 500,- for vaksne og kroner 250,- for 
skuleelevar. 

 
Sak 7: Budsjett 

Styret presenterte eit budsjett for komande sesong som er balansert på 430 200,- 
kroner. Budsjettet speglar satsinga til korpset, med mellom anna overskot frå 
Skotårsgalla og fellesarrangemenet med Breimskoret ligg inne. 

Vedtak: Budsjettet for 2012 vart godkjent med endringar, og balanserer no på 430 200,- 
kroner. 

Sak 8: Val 
I styret står nestleiar Gunnar Eide og kasserar Reidun Kjørvik Førde og styremedlem 
Hanne Lyngstad på val i år. Dei to førstnemnde har begge takka nei til attval, 
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medan Hanne har sagt ja til valnemnda for ei periode til. 1. vara Ole Henrik 
Mølmann står også på var, men har sagt ja til attval for ei ny periode.  
Torgrim Halse skal vidare på skule held ikkje fram i musikkutvalet. Valnemnda 
foreslår Olav R. Myklebust som ny i utvalet. 
Valnemnda ved Ingrid Sundal Søreide presenterte dette framlegget til styre og 
utval: 
 
Styret 
Leiar: Bernt Reed 
Nestleiar: Vigdis Henden   Ny 
Kasserar: Margunn A. Evebø   Ny 
Sekretær: Geir Skagen 
Styremedlem1: Hanne Lyngstad  Attval 
1. vara.: Ole Henrik Mølmann  Attval 
2. vara.: Arvid Jordanger   Attval 
 
Musikkutval 
Ole Henrik Mølmann, leiar   Attval 
Bjørn Inge Solheim    Attval 
Olav R. Myklebust    Ny 
Dirigent 
 
Sosialkomité 
Didrik Eide     Attval 
Heidi Fure Klausen    Attval 
Elin Nikoline Vie    Attval 
 
Revisorar 
Didrik Eide og Heidi Fure Klausen Attval 
 
Det var ikkje andre framlegg til val enn innstillinga frå valnemnda.  

 
Vedtak: Valnemnda sitt framlegg til nye styremedlemmer og utvalmedlemmer er godkjent 
ved akklamasjon. 
 
Styret la fram framlegg til valnemnd slik: 
 
Valnemnd 2012     

Eva Fitje Holme   Attval  
Reidun Kjørvik Førde   Ny  
Gunnar Eide    Ny  
 
Det kom ikkje andre framlegg enn innstillinga til valnemnd.  

 
Vedtak: Styret sitt framlegg til valnemnd er godkjent ved akklamasjon. 
 
Sandane 6. februar 2012 
Geir Skagen  
referent 
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